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下面是为您整理的简短英语母亲节祝福语，仅供大家参考。　　1、On this day we honor you, dear mother.　　亲爱的妈妈，我们向您致敬。　　2、This card is from all of us. It m...
下面是为您整理的简短英语母亲节祝福语，仅供大家参考。
　　1、On this day we honor you, dear mother.
　　亲爱的妈妈，我们向您致敬。
　　2、This card is from all of us. It may not be the greatest, but it\'s from the heart.
　　这张卡片是我们合送的。它也许不是最棒的，但却是出自内心的。
　　3、We would love to fix breakfast for you mom, but we think it would be safer for us all if we took you out.
　　妈妈，我们很乐意为您准备早餐，不过我们想，如果带您上馆子，会比较保险一点。
　　4、Mother\'s Day is a time when mothers discover how well their children can prepar e breakfast.
　　母亲节是妈妈们发现她们的小孩会把早餐做得很好的时刻。
　　5、You are the best mom that a son ever had.
　　您是儿子心中的妈妈。
　　6、I will be thinking of you on this Mother\'s Day. Thanks, mom.
　　在母亲节里，我会一直想念着您。谢谢妈妈。
　　7、This card is a token of my love for the dearest mother in the world.
　　这张卡片，代表着我对世上最敬爱的母亲所有的爱。
　　8、Mom, you are my great mother, I love you.
　　妈妈，你是我伟大的妈妈，我爱你。
　　9、Thanks for being there, mom. Happy Mother’s Day.
　　谢谢您不断地扶持我。祝您母亲节快乐。
　　10、What luck! This year your birthday and Mother\'s Day are on the same day. This calls for a double celebration.
　　真幸运！今年您的生日和母亲节是同一天。这需要双重庆祝。
　　11、Moms should get more than a special day, they should get a medal of honor.
　　妈妈们应该得到的不只是一个节日，她们该获得荣誉勋章。
　　12、To the world’s number one mom!
　　给世界上的妈妈！
　　13、Mother, I just want to let you know that you are always in my thoughts.
　　妈妈，我只是想让您知道，您一直都在我的心中。
　　14、I just put a giftsintosthe mail. I hope it reaches you in time for Mother\'s Day . Have a very happy Mother\'s Day. I wish I could be there to share it with you.
　　我刚刚邮寄了一份礼物。希望它能赶上母亲节到您手上。祝您有一个很快乐的母亲节。我希望能在那边与您一起分享。
　　15、Mom, thank you for being you.
　　妈妈，谢谢您的一切。
　　16、This card comes from the whole family. Happy Mother’s Day.
　　这张卡片是我们全家合送的。祝您母亲节快乐。
　　17、We may not be angels all of the time, but we do appreciate what you do.
　　我们也许不是一直都像天使那样乖巧，但我们确实感谢您的教诲。
　　18、Today is your day to relax and let us take care of you. Happy Mother’s Day.
　　今天是您休息的日子，让我们来照顾您。母亲节快乐。
　　19、On this Mother\'s Day I just want to say: I\'m proud to be your daughter.
　　在这个母亲节里，我只是想说：我以身为您的女儿为荣。
　　20、Considering the quality of food that children make their mothers on Mother\'s Day, it becomes apparent that without moms,heir kids would starve to death.
　　想想母亲节时，孩子们为妈妈所做的早餐；很明显的，如果没有妈妈，孩子们将会饿死。
　　21、Roses are red, violets are blue. This card on Mother’s Day is especially for you.
　　玫瑰是红色的，紫罗兰是蓝色的。这张母亲卡是特别给您的。
　　22、You are the best mom that a son ever had.
　　您是儿子心中的妈妈。
　　23、There may be moms all over the world, but you\'re the only one that matters to me.
　　全世界也许到处都有妈妈，但您是我惟一最在意的。
　　24、Take good care of yourself. We all love you, mom.
　　请好好地照顾自己。我们都爱您，妈妈。
　　25、To the most patient and understanding person I know. Thanks for being there. Happy Mother\'s Day.
　　给我所体会到的最有耐心、最明理的人。谢谢您一直在那里支持我。母亲节快乐。
　　26、Mom, today you are not to move a muscle. We are all at your beck and call.
　　妈，今天您连动也不用动一下。我们全体都听您指挥。
　　27、Having you for a mom is more fun than watching TV or bouncing on the bed.
　　有您当妈妈，比看电视或跳弹簧床好玩多了。
　　28、We all love you very much, mom.
　　妈妈，我们都非常地爱您。
　　29、This is the day that we appreciate all the things that moms do for us. Thank you .
　　在这个日子里，我们感谢妈妈为我们所做的一切。谢谢您。
　　30、This card is to let you know that you have done a superb job raising us children.
　　这张卡片是想告诉您，在教养子女方面，您做得棒极了。
　　31、When I was sick, you always stood by me.
　　当我生病时，您总是陪伴着我。
　　32、We will try to make this your best Mother’s Day ever.
　　我们将努力使今天成为您过得最愉快的母亲节。
　　33、You are the one that we love the most. Have a happy Mother\'s Day.
　　您是我们最爱的人。祝您有一个快乐的母亲节。
　　34、Thank you for everything over the years, mom.
　　妈妈，谢谢您这些年来所做的一切。
　　35、Here\'s a little token of my appreciation for all that you have done for me over the years.
　　这是我一点小小的心意，感谢您这么多年来所付出的一切。
　　36、We wish you the best of health on this Mother\'s Day.
　　在母亲节，我们祝福您身体健康。
　　37、To the world\'s number one mom!
　　给世界上的妈妈！
　　38、Sometimes it may not seem like it, but I really do love you.
　　有时候好像不是这样，但是我真的爱您。
　　39、I want to wish you a happy Mother\'s Day.
　　祝福您母亲节快乐。
　　40、No other mom could be a mother like you are.
　　没有别的母亲能像您这样。
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